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PROTOKÓŁ Nr XXXIX/18 

z XL Sesji Rady Gminy Kobylanka 

odbytej w dniu   22 lutego 2018  r. 

 

Ad. 1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Ilnicki o godz. 9.00 otworzył XL sesję Rady Gminy 

Kobylanka. Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Ilnicki oświadczył, że zgodnie      z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady Gminy stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – lista 

obecności zał. Nr 1. Nieobecna radny Dariusz Dąbkowski. 

W posiedzeniu udział wzięły następujące osoby: wójt gminy p. Mirosław Przysiwek, 

sekretarz p. Jolanta Kazberuk,  skarbnik p. Daniel Urbańczyk, dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Kunowie p. Mariusz Nosal, pełnomocnik wójta p. Robert Bartosik  oraz Sołtys  i Rada 

Rodziców przy Szkole Podstawowej w Kunowie p. Justyna Mysiak –  lista obecności zał.      

nr 2.  

 

Ad. 2 

Zatwierdzenie  protokołu  z  posiedzenia XXXIX  sesji Rady Gminy z dnia  25.01.2018 r .  

Radny G. Kłos – zgłosił o dopisanie do wypowiedzi na str. 2: „Radny G. Kłos – zgłosił wnio-

sek formalny w sprawie wprowadzenia projektu uchwały dotyczącego upamiętnienie             

dr. Józefa Greleckiego, który nie został przegłosowany.” 

Przewodniczący Rady Gminy – wniosek dotyczący zmiany porządku obrad dotyczy projektu 

uchwały, który wg radcy prawnego zawierał wady prawne. 

Protokół z posiedzenia XXXIX sesji Rady Gminy z dnia  25.01.2018 r. został przyjęty             

z uwagami  w następujący sposób: za-11, przeciw-0, wstrzymał się-3  w obecności  14 rad-

nych /głosowanie imienne zał.  Nr  3/. Protokół został przyjęty z uwagą. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wniosek wójta dotyczący wprowadzenia do po-

rządku obrad sesji Rady Gminy projektu uchwały w sprawie w sprawie ustalenia trybu udzie-

lania i rozliczania dotacji dla publicznych  i niepublicznych przedszkoli oraz innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne    i osoby prawne na terenie 

Gminy Kobylanka,  a także trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania /zał.   

nr 4/. 

Radny G. Kłos przedstawił wniosek dotyczący zmiany porządku obrad wprowadzając projekt 

uchwały w sprawie tablicy upamiętniającej lekarza medycyny Józefa Greleckiego, w którym 

została skorygowana podstawa prawna i dopisane zostało „Kobylanka 2018” – zał. nr 5. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że komisja ds. społecznych wypracowała na 

posiedzeniu komisji w dniu 20.02.2018 r. wniosek dotyczący wykonania tablicy wraz              

z płaskorzeźbą twarzy dr J. Greleckiego. 

Przewodniczący Rady Gminy skierował pytanie do p. Kłosa czy złożony wniosek dotyczący 

wprowadzenia projektu uchwały w sprawie tablicy upamiętniającej lekarza medycyny Józefa 

Greleckiego jest aktualny. 

Radny G. Kłos poinformował, że ta uchwała będzie pomocna dla p. wójta. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie: 
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- wniosek p. wójta, aby projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla publicznych  i niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przed-

szkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne    i osoby prawne na terenie Gminy Kobylan-

ka,  a także trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – projekt        nr 14/18 

został wprowadzony do porządku obrad jako pkt. 10, który został przegłosowany jednogło-

śnie pozytywnie w obecności 14 radnych obecnych podczas głosowania. 

- wniosek p. Kłosa, aby projekt uchwały w sprawie tablicy upamiętniającej lekarza medycyny 

Józefa Greleckiego, który został podpisany przez grupę 6 radnych: radną A. Grzyb, radnego 

G. Kłosa, radnego K. Kleinowskiego, radnego A. Adamczyka, radna A. Nelkę i radną           

Cz. Grabowską–projekt nr 15/18 został wprowadzony do porządku obrad jako pkt 11, który 

został przegłosowany jednogłośnie w obecności 14 radnych obecnych podczas głosowania.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie  protokołu  z  posiedzenia XXXIX sesji Rady Gminy z dnia  

25.01.2018 r .  

3. Program i kierunki rozwoju infrastruktury komunalnej 

- stan inwestycji, przetargów w gminie 

- drogi gminne, współpraca z zarządami dróg powiatowych i wojewódzkich na terenie 

gminy 

- komunalne zasoby mieszkaniowe. 

4. Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę 

Gminy Kobylanka,       w tym:  

- Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

5. Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok                 

- projekt     nr  11/18. 

8. Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2018-2028 – projekt nr 12/18. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                     

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,  Przeciwdziałania Narkomanii                 

i zwalczania następstw zdrowotnych używania wyrobów tytoniowych i wyrobów po-

wiązanych w Gminie Kobylanka na rok 2018 - projekt nr 13/18. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla pu-

blicznych  i niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolne-

go prowadzonych przez osoby fizyczne    i osoby prawne na terenie Gminy Kobylan-

ka,  a także trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – projekt nr 

14/18. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie tablicy upamiętniającej lekarza medycyny Józefa Gre-

leckiego –projekt nr 15/18. 

12. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zamknięcie obrad.           

 

Ad. 3 

Program i kierunki rozwoju infrastruktury komunalnej 

- stan inwestycji, przetargów w gminie 
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- drogi gminne, współpraca z zarządami dróg powiatowych i wojewódzkich na terenie gminy 

- komunalne zasoby mieszkaniowe. 

Informację przedstawił wójt: 

- stan inwestycji, przetargów w gminie 

Stan inwestycji, które są już zrealizowane: 

- inwestycje przebudowa drogi Kobylanka-Jęczydół – inwestycje realizowana jest w sposób 

planowany, zostały zdemontowane  lampy szt. 10, które będą postawione infrastrukturą ka-

blową. Poinformuję, które to będą odcinki. Nad tym pracuje ENEA i inwestycje. 

- droga Zieleniewo-Cisewo dot. odcinka ok. 700 m /koszt Urzędu Gminy, odcinek ok. 900 

m/koszt Lasów Państwowych. Dokumentacja złożona została w Starostwie Powiatowym. 

Mamy wytyczony przez geodetę szlak. Przetarg będzie dokonany przez Nadleśnictwo.          

W komisji będzie uczestniczył pracownik Urzędu Gminy. W marcu już będzie droga wyko-

nywana. Zakończenie inwestycji planowane w m-cu VIII. 

- inwestycja od os. Kryształowego do NETTO w Morzyczynie. Koszt inwestycji 240 000 zł, 

w zakresie m.in. przystanki, pochylnie, przejście. Współfinansowane będzie przez NETTO       

w wysokości 12 000 zł. 

- inwestycja na ul. Długiej. Czekam na spotkania z mieszkańcami. Dokumentacja została zro-

biona z wjazdami do bram mieszkańców. Będę chciał Państwa namówić do partycypacji do 

wykonania wjazdów. 

- złożyliśmy dokumentację dot. drogi od Popiełuszki. Wyłączając ok. 800 m 

Podjąłem decyzję wywłaszczenie gruntów . 

Będzie robiona  inwestycja rekreacyjno-wypoczynkowa. 

- dot. ul. Żuka (droga łączy kolonię , szpital)– to jest droga skategoryzowana jako droga 

gminna. Chcę przekazać nin. drogę w ramach porozumienia  do miasta Szczecina. To jest 

teren leśny, tam są drogi, chcę usankcjonować jako drogi. 

- przebudowa ul. B. Chrobrego / Boczna w Kobylance. Rozpoczęcie inwestycji na wiosnę. 

Dzisiaj jest zwiększenie środków na inwestycję. Chcę zrobić drogę ok. 300 m. Zwróciliśmy 

się o bezpłatny frez.   

- inwestycja w Rekowie m-c VI-VII - budowa osady kultury słowiańskiej.  

- budowa na terenie PKP – dot. wodociągu – pozyskanie zgody na włączenie się do wodocią-

gu. 

- inwestycja Szkoła Podstawowa w Kobylance – kończymy projekty (szkoła, oświetlenie, 

parking przy Urzędzie Gminy). Przystąpimy do przetargu. 

- Szkoła Podstawowa w Kunowie – odbyła się dyskusja na komisji, sesji przez dyrektora 

szkoły w Kunowie. Pojawił się problem z dokumentacją. Wyszło bardzo dużo spraw, że wy-

kluczyli dokumentację, która była sporządzona (brak ocieplenia, brak ogrzewania, brak prze-

budowy kotłowni). To wyszło przy sporządzaniu dokumentacji wykonawczej. To szkoła zo-

stała wyeliminowana z budowy szkoły w tym roku. Na fundamentach, które są  nie może być 

remontowana szkoła.  

Wójt poinformował, że wczoraj odbyło się spotkanie z Radą Rodziców na którym został przy-

jęty pewien plan. 

- SOOM – ZIT dotyczy inwestycji parking w Reptowie. Inwestycja będzie z chwilą przebu-

dowy. PKP niw wie gdzie będzie przejście podziemne. Umowa już jest podpisana.  

Parking dla mieszkańców. 

- inwestycja – aleja spacerowa przy plaży j. Miedwie w Zieleniewie. Po przejęciu  plaży oka-

zało się, że robimy aleję przy plaży.  Aleja jest popękana, zniszczona, będzie wyniesiona do 

góry. Myślę, że zakończy się budowa wybudowaniem Mariny Żeglarskiej. 
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- inwestycja w świetlicy w Bielkowie – wymiana pieca (przeniesienie pieca z SP Kobylanka 

do wykorzystania w świetlicy w Bielkowie). 

- budowa boisk wielofunkcyjnych w Bielkowie, Kunowie, Jęczydole. Z racji budowy szkoły 

w Kunowie wycofujemy się z budowy boiska w Kunowie. To boisko wyjdzie w koncepcji      

w m-cu IX.  Boisko w Jęczydole i Bielkowie już za chwilę będzie rozpoczęta inwestycja, któ-

ra jest uzależniona od warunków pogodowych.  

- budowa oświetlenia ulicznego – przykro, ale przetarg mógł się odbyć w m-u  styczniu 2018 

r.  Wniosek komisji, aby znaleźć środki na wykonanie pkt. oświetleniowych. 

 

- drogi gminne, współpraca z zarządami dróg powiatowych i wojewódzkich na terenie gminy 

Wójt poinformował, że były rozmowy z Zarządem dróg Powiatowych i z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich, że Gmina jest przygotowana – 400 000 zł na zachętę. Nie ma decyzji Zarządu 

Dróg Powiatowych i Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

- komunalne zasoby mieszkaniowe. 

Gmina posiada 6 lokali komunalnych. Gmina powinna budować budynki socjalne. Koszt jed-

nego  lokalu – ok. 86 000 zł. 

Szczegółowa informacja stanowi zał. nr 6. 

Radna A. Grzyb – dotyczy rozbudowy SP Kobylanka – pozwolenia na dzień dzisiejszy nie 

ma? 

Wójt – jeszcze nie ma.  

 

Ad. 4 

Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Ko-

bylanka, w tym: 

- Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Sprawozdanie wójta stanowi zał. nr 7. 

Dyrektor SP Kunowo p. M. Nosal przedstawił informacje dotyczącą finalistów 

Wojewódzkich Konkursów Przedmiotowych. Poinformował, że najważniejsze są konkursy 

organizowane przez Kuratorium Oświaty dzięki wsparciu Gminy i Rady. Poinformował, że 

warto inwestować w dzieci. 

Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Skarbnik przedstawił sytuację finansową:  

„Sytuacja finansowa 22 lutego 2018 r.  

Stan środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu ok.2.792 tys.zł.  

Zobowiązania Urzędu regulowane są na bieżąco.  

Zwiększenia budżetu od ostatniej sesji Rady: 

1. Zarządzenie 12/2018 z dnia 30 stycznia, zwiększenie o kwotę 47,67 zł na wypłatę do-

datków energetycznych. 

Zawiadomieniem 58/2018/T z dnia 23.01.2018 r. przyznana została Gminie Kobylanka z 

Banku Gospodarstwa Krajowego - premia termomodernizacyjna w potencjalnej wysokości 

64.929,16 zł tytułem realizacji zadania w Szkole Podstawowej w Reptowie. 
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Z wykonania budżetu w roku 2017 na podstawie złożonej sprawozdawczości rocznej: 

Dopuszczalny wskaźnik łącznej kwoty spłaty zobowiązań 18,06% 

 

Wykonany wskaźnik łącznej kwoty spłaty zobowiązań 7,47% 

 

Budżet jest obciążany długiem w sposób bezpieczny.” 

 

Sekretarz przedstawiła informację o realizacji podjętych uchwał, która stanowi zał. nr zał. 8. 

 

 

Ad. 5 

Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o następujących sprawach: 

1. Termin złożenia oświadczeń majątkowych wraz z zeznaniem PIT – 30.04.2018 r.  

2. Negatywna opinia radcy prawnego  dotyczącą projektu uchwały w sprawie tablicy 

upamiętniającej lekarza medycyny Józefa  Greleckiego –projekt nr 94/17. 

3. Weszła w życie nowa ustawa o samorządzie gminnym, która znajdzie zastosowanie     

w nowej kadencji. 

4. Wpłynął wniosek Rady Rodziców dotyczący udzielenia głosu przedstawicielom Rady 

Rodziców ze Szkoły Podstawowej w Kunowie w sprawie projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok - projekt nr 11/18-zał.9. Przedstawi-

ciele Rady  Rodziców przekazali dla radnych pismo skierowane do Wójta Gminy do-

tyczące sprzeciwu zmniejszenia o kwotę 900 000 zł przeznaczoną na SP Kunowo ce-

lem zapoznania się. 

5. Na sesji marcowej odbędzie się przedstawienie tematu szlaków cysterskich. W związ-

ku z tym zostanie zaproszony p. Rek w celu wygłoszenia prelekcji  dot. szlaków cy-

sterskich. 

 

Ad. 6 

Interpelacje i zapytania. 

Radny Z. Drohomirecki  

– dotyczy drogi powiatowej – są chętni do partycypacji kosztów dot. wyrównywania pobo-

czy.  Proszę o kontakt z Zarządem Dróg Powiatowych. Spraw przepustów na rowach. 

Radna A. Grzyb  

- dotyczy rozbudowy SP  Kobylanka– kiedy przetarg na rozbudowę? 

- dotyczy ul. B. Chrobrego / Boczna – o jaką drogę chodzi i kto jest właścicielem? 

- dotyczy cmentarza w Kobylance – jakie są wyniki georadara? 

- zgodnie z rejestrem  umów na 2018 r. poz. 6 dotyczy odzyskanie podatku VAT – kwota  

2000 zł – tam są kwoty inne, czy to jest suma? 

Radny G. Kłos – kto zwrócił się personalnie do p. wójta o wykonanie alei spacerowej i o wóz 

bojowy? 

Została ogłoszona przerwa 10 min. 

  

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok - projekt            

nr  11/18. 

 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały, zał. nr 10: 

„Dokonuje się korekty limitów wydatkowych w 2018 r., według następującego zestawienia: 
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Dział Rozdz. 

 Wydatki  

Uzasadnienie 

 Zwiększe-

nie  
 Zmniejszenie  

600 60016 32 942,00 
 

Budowa peronów autobusowych w ciągu drogi 

powiatowej wraz z chodnikiem w  Morzyczynie 

600 60017 814 261,00 
 

Przebudowa ulicy Długiej w Morzyczynie i Zie-

leniewie 

801 80101 
 

900 000,00 

Przebudowa, rozbudowa i nadbudowa w części 

wschodniej w budynku szkoły w Kunowie  wraz 

z zagospodarowaniem terenu na działce nr 160 

900 90095 52 797,00 
 

Przebudowa alei spacerowej w ciągu promena-

dy nad jeziorem Miedwie - kąpielisko Zielenie-

wo 

 

W wyniku zebranych ofert w postępowaniach o zamówienie publiczne, wymagane stało się 

powiększenie limitów wydatków na zadania: „Budowa peronów autobusowych w ciągu drogi 

powiatowej wraz z chodnikiem w  Morzyczynie” oraz „Przebudowa alei spacerowej w ciągu 

promenady nad jeziorem Miedwie - kąpielisko Zieleniewo”.  

Przesunięcie do realizacji na rok bieżący zadania „Przebudowa ulicy Długiej w Morzyczynie                      

i Zieleniewie” wymaga uzupełnienia limitu do kwoty zaktualizowanej również wartości 

przedsięwzięcia w budżecie na rok bieżący w wysokości 1.529.705,03 zł. 

Zmniejszenie limitu wydatków na zadanie „Przebudowa, rozbudowa i nadbudowa                     

w części wschodniej w budynku szkoły w Kunowie  wraz z zagospodarowaniem terenu na 

działce nr 160” spowodowane zostało zmianą sposobu realizacji inwestycji, z przesunięciem 

fizycznej jej realizacji na rok przyszły. W roku bieżącym wykonane zostaną prace projekto-

we.” 

Przewodnicząca Komisji  ds. Społecznych  J. Kisielewska – komisja projektu uchwały nie 

opiniowała.  

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski przedstawił 

opiniuję negatywną do  projektu uchwały.  

Radny K. Kleinowski poinformował, że w grudniu zgłaszał, po co robimy jak wiedzieliśmy, 

że nie będziemy robić tej szkoły. Po co te przesunięcia? 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że został złożony wniosek w sprawie zabrania 

głosu przez przedstawiciela Rady Rodziców przy SP Kunowo w sprawie projektu uchwały 
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11/18 i złożone pismo Rady Rodziców przy SP Kunowo, które zostało skierowane do p. wójta 

Gminy Kobylanka w dniu 21.02.2018 r. Niniejsze pismo zostało w dniu sesji przekazane do 

wszystkich radnych – zał. nr 11. 

Przewodnicząca Rady Rodziców przy SP Kunowo p. Justyna Myszak poinformowała, że 

doszło do spotkania z wójtem w sprawie SP Kunowo. Nie zgadzamy się z przeniesieniem 

środków, dlatego, że powinna być wybudowana nowa szkoła w nowych standardach. Czy to 

będzie w Zieleniewie, czy w Morzyczynie Co do bezpieczeństwa uczęszczania do szkoły jest 

obawa.  

Nie zgadzamy się z przeniesieniem szkoły. Szkoła powinna być wybudowana nowa z nowymi 

standardami. Okres budowana nowej szkoły to nie jest jeden rok.  Mamy świadomość, że 

szkoła   wybudowana musi wyschnąć, odstać. To nie jest jeden miesiąc. Jesteśmy pewni obaw 

co do bezpieczeństwa funkcjonowania szkoły. 

Same proce budowania szkoły - Pan wójt przedstawił nam program, że w miesiącach marzec, 

kwiecień -opracowanie zagospodarowania terenu, przed wrześniem – wykonanie projektu 

szkoły, grudzień –projekt zdany do starostwa, styczeń 2019 – projekt prawomocny. To mamy  

rok. I tak nie wierzymy, że w takim okresie to się odbędzie. Budowanie też nie będzie jeden 

rok. Nie mamy pewności, że my  dostaniemy pieniądze. Jesteśmy pełni obaw, że jak nie 

będzie zabezpieczony np. dach, nie posprawdzane inne części budynku to może wydarzyć się 

katastrofa budowlana. Dach na budynku w Kunowie nie zapewnia bezpieczeństwa naszych 

dzieci. W związku z tym nie chcemy, aby środki były przesuwane, na kolejne lata, ale aby 

były środki przeznaczone na zabezpieczenie  na najbardziej elementarnych punktów.  

Pytanie-prośba do szanownych Radnych - czy weźmiecie odpowiedzialność, jak przesuniecie 

środki czy weźmiecie na siebie odpowiedzialność jak się coś wydarzy w szkole to jesteście 

odpowiedzialni za bezpieczeństwo naszych dzieci.  Chcielibyśmy, aby na dzisiejszej radzie 

było poddane pod dyskusję, tak aby się zastanowić co z tym zrobić. 

Dyrektor SP Kunowo – p. M. Nosal poinformował, że czuje się bez wątpienia 

współodpowiedzialny za cało to zamieszanie, to ja zwróciłem się do p. wójta, aby się nie 

zajmować remontem tylko, aby się zastanowić nad budową nowej szkoły. W nowym 

standardzie. Wcześniej jak informowałem nie myślałem o budowie nowej szkoły. Projekt na 

szkołę powstał w 2008 r, m.in. to był projekt dla szkoły z VI klasami, nie było gazu                 

w Kunowie. Jak się zastanowiłem, spotkałem się z wykonawcami ni jak  nie ma się do 

rzeczywistości np. fundamenty, na których jest posadowiona szkoła wiąże się z dużymi 

kosztami. Wtedy udałem się do p. wójta, z prośbą aby wybudować nową szkołę. Nie było 

mowy o lokalizacji. Ja zasugerowałem aby nie burzyć starej szkoły może dobrym miejscem 

by było obok szkoły (na terenie dzisiejszego boiska szkolnego). Do tego czasu uczniowie aby 

korzystali z obecnego budynku. Pan wójt na to przystał. To by uniknęło wywozu dzieci do 

innej szkoły.  Decyzja należy do Radnych i p. Wójta. Rada Rodziców po moich argumentach 

przystała, że takie rozwiązanie - budowa nowej szkoły to jest najlepsze.  

Wójt – troszeczkę inaczej zapamiętałem tę inicjatywę pana dyrektora. On wszedł z wielkim 

apelem, aby budować nową. 

Co było podstawą - otrzymałem projekt za który wziąłem się od VII, VIII i IX to  był projekt 

fatalny. Tej szkoły w wymiarze przedstawionego projektu nie będziemy budować. Jeśli już 

tak, to zburzenie szkoły i odtworzenie całej przestrzeni szkoły i infrastruktury sportowej  dla 

mieszkańców. Będzie trzeba zmienić lokalizację boiska wielofunkcyjnego. Nie stać jest nas, 

aby taką szkołę budować. Podpisałem umowę z bankiem na finasowanie tej inwestycji.  

Otrzymałem marżę 20% - umorzenie kredytu. 

To, że nie ma gazu – to nie jest istotne -  to nie gaz.  Podgrzewanie  zasilane elektrycznie. To 

są rzeczy niepojęte. Fundamenty rozwarstwione już, zniszczone Umowa na finansowanie tej 

inwestycję jest podpisana z bankiem z  premią termomodernizacyjną.  
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Wczoraj z Radą Rodziców przy SP Kunowo ustalono, że do końca marca będzie napisana 

specyfikacja z zagospodarowaniem nie tylko szkoły, terenu, drogą brukową. Do końca 

września uzgodniłem z Radą Rodziców, będzie zrobiona koncepcja , którą zaakceptujemy 

wszyscy razem.  

Po wrześniu – zatwierdzonej koncepcji, będzie projektowanie, do końca grudnia – cały 

projekt budowlany i wykonawczy. W styczniu 2019 r. – płatność po prawomocnej decyzji. 

To będzie etapowanie inwestycji. Zależy jak wykonawca zrobi z płatnością może na koniec 

budowy. 

Wójt omówił proces inwestycji i dynamikę budżetu. Poinformował, że nie ma złośliwości. Są 

sygnały, że tylko dla Morzyczyna. To jest robione z przetargu. Jeżeli trzeba przesunąć środki 

to będą przesunięte na inne lata. 

Była informacja od rodziców, że podoba się, że będzie nowa szkoła. Idziemy w tym kierunku 

razem. Jeżeli chodzi o naprawę dachu – to nie ma możliwości. Poddasze jest spróchniałe.  

Nie ma  ekspertyzy grożącej zawaleniu szkoły. Budynek nie grozi zawaleniu. Rozpoczęcie 

naprawy dachu to jest problem. Proszę o wzięcie pod uwagę i podjęcie tej uchwały. 

Radna A. Grzyb – kiedy Pan podjął decyzję, że będzie budowany nowy budynek? 

Wójt – to nie jest istotne kiedy. Nie ma znaczenia. WPF jest tak skomplikowaną inżynierią 

finansową  opartą o wskaźniki, aby uniknąć długiej analizy, to lepiej przesunąć. 

Radna A. Grzyb – 21.11 została podpisana umowa z na finansowanie kredytu  z GET 

Bankiem. Przenieśliśmy koszty. Jakie kwoty ?  

Skarbnik  poinformował, że kredytu nie ma.  Są rozmowy, jest nowa propozycja, aby dać na 

inne inwestycje. 

Radna A. Grzyb – będziemy rezygnować z tego kredytu? 

Skarbnik poinformował, że prawdopodobnie tak będziemy rezygnować. 

Radna A. Grzyb – jakie p. wójt zapewni  bezpieczeństwo dla dzieci do czasu budowy nowej 

szkoły, dach jest w bardzo kiepskim stanie? 

Wójt – za bezpieczeństwo w szkole odpowiada dyrektor szkoły. Dla bezpieczeństwa 

powołałem biegłego do wykonania oceny/ekspertyzy tego budynku. Zapewniam, że jest do 

wytrzymania przez dwa lata. To bezpieczeństwo formalnie zabezpieczymy  będę ekspertyzą. 

Radny K. Kleinowski – 

- kiedy przewidujemy ukończenie tej szkoły? 

- gdzie będzie chodziła klasa VII i klasa VIII? 

- gdzie Pan znajdzie firmę, że wybuduje a na koniec płatność? 

Wójt – w listopadzie zapewniam wykonanie dokumentacji (dot. szkoły i terenu wokół 

szkoły). Kiedy wybudowana – nie odpowiem na to pytanie.  

Gdzie klasa VII i klasa VIII będzie uczęszczała – uważam, że dyrektor szkoły zaplanuje, 

zapewni dzieciom sposób nauczania.  

Co do firmy – nie powiedziałem, że mam taką firmę. Moje doświadczenie zawodowe, że 

informuję, że przy tak dużych zadaniach publicznych są firmy, że godzą się na taką sytuację. 

Wójt poinformował, że tak samo, dotyczy punktów oświetleniowych – najpierw wykonają za 

swoje środki a później będzie zapłata. 

Radny G. Kłos – pytanie do dyrektora SP Kunowo - czy jest aktualna ekspertyza, jaka kwota 

jest potrzebna aby zabezpieczyć tą szkołę? 

Dyrektor SP Kunowo p. M. Nosal – tak, jest pozytywna decyzja użytkowania obiektu 

publicznego. Nie ma innej możliwości aby szkoła funkcjonowała. 

Radny G. Kłos – jaka kwota powinna być na prace zabezpieczające bezpieczeństwo? 

Wójt – zabezpieczyć można tylko na remont, malowanie. 

Wójt poinformował, że zleci wykonanie ekspertyzy. 

Radny G. Kłos – czy na dzień dzisiejszy musimy wykonać czynności zabezpieczające 

bezpieczeństwo. Ile prace będą kosztowały? 
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Wójt – nie ma takich prac. 

Radna A. Nelke –scedowana została odpowiedzialność na dyrektora szkoły, rozumie pan 

niepokój rodziców? 

Wójt – nie ma problemu z bezpieczeństwem. Jest dyrektor odpowiedzialny za bezpieczeństwo 

dzieci.  Konsekwencję ostateczną ponosi wójt. Stosowne dokumenty są w szkole. 

Salę posiedzeń opuścił radny Ł. Biernacik. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu – 

13. 

Radny B. Poliwka został wybrany do pełnienia funkcji radnego Ł. Biernacika. 

Radna A. Nelke – czy we wrześniu dzieci pójdą bezpieczne do szkoły? 

Dyrektor SP Kunowo p. M. Nosal poinformował, że zagwarantuje, aby dzieci były 

bezpieczne. Taka jest moja rola. Budynek jest w stanie takim jakim jest. Zapewnienia p. 

wójta, że w ciągu dwóch lat powstanie nowa szkoła  to ja mogę  zagwarantować po to jestem 

powołany na funkcję dyrektora żeby dzieci uczyły się w warunkach bezpiecznych 

przedewszystkim. 

Radna A. Grzyb – przez okres dwóch lat (na okres budowy szkoły), czy jesteśmy w stanie to 

wszystko ogarnąć? 

Dyrektor SP Kunowo – jesteśmy w stanie to wszystko ogarnąć. 

Radna Z. Drohomirecki – jeżeli chodzi o wytrzymanie jeszcze dwa lata, proszę nie iść            

w remont szkoły, bo to nie warto. Jak wszyscy wiedzą, że to jak się coś rozpocznie to nie 

będzie końca. Nie upierajmy się o remont szkoły. 

Radna G. Kłos – najpierw zwracamy się o środki, podpisujemy umowy a dopiero 

stwierdzamy, że dokument jest nie taki. 

Wójt – poinformował, że jest to robione (sprawdzana dokumentacja) jak przygotowujemy się 

do przetargu. 

Radny G. Kłos – to powinien pracownik sprawdzić, bo to był projekt z 2008 a nie z lat 

ubiegłych. 

Wójt poinformował, że takie było założenie, że podgrzewanie było elektryczne. To było takie 

zalecenie projektowe od urzędu w takim zakresie. A później okazało się inaczej. To było 

założenie projektowe. Sprawa wyszła przy specyfikacji. 

Przewodniczący Rady Gminy  - dobrze, że Urząd znalazł podczas analizy niezgodności.   

Radny Z. Drohomirecki – wniosek w sprawie zamknięcia dyskusji. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że dyrektor szkoły czuwa nad bezpieczeństwem. 

Radna A. Grzyb – uważam, że powinniśmy mieć  ekspertyzę o której p. wójt mówi i oddalić 

projekt uchwały na dzisiejszej sesji. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za -7, przeciw-

5, wstrzymał się –1- uchwała nr  XL/281/18 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 

2018 rok – zał. nr  12/głosowanie imienne – zał. nr  13/. Uchwała została podjęta.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o sposobie prowadzenia obrad zgodnie ze 

statutem gminy. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koby-

lanka na lata 2018-2028 – projekt nr 12/18. 

Skarbnik  uzasadnił projekt uchwały-  zał. nr 14:  

„Przedkłada się Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Kobylanka na lata 2018-2028,                      

w związku z ze zmianami limitów na przedsięwzięcia i zmiana sposobu realizacji inwestycji.” 

wraz z autopoprawką- zał. 15: 

„ Dokonuje się autopoprawki do WPF Gminy Kobylanka z uwzględnieniem danych sprawoz-

dawczości budżetowej za rok 2017 oraz z uwagi na omyłkę w zakresie limitu określonego dla 

zadania w wierszu 1.1.2.2 Załącznika nr 2 i 1.3.2.3 Załącznika nr 3” 



10 
 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski poinformował, że 

klub  opiniuje negatywnie  projekt uchwały bez autopoprawki.  

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za - 7, przeciw-

6, wstrzymał się – 0 - uchwała nr  XL/282/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kobylanka na lata 2018-2028  – zał. nr  16/głosowanie imienne – zał.        

nr  17/. Uchwała została podjęta wraz z autopoprawką.  

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                                

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,  Przeciwdziałania Narkomanii                              

i zwalczania następstw zdrowotnych używania wyrobów tytoniowych i wyrobów powiąza-

nych w Gminie Kobylanka na rok 2018 - projekt nr 13/18. 

 

Pełnomocnik Wójta R. Bartosik poinformował o zmianach od 8.03.2018 r. dotyczących 

limitów punktów sprzedaży alkoholu. Rada Gminy ma obowiązek w okresie 6 m-y podjąć 

uchwały o limitach sprzedaży wyrobów alkoholowych. Rada Gminy podejmuje uchwały po 

zaciągnięciu opinii jednostek pomocniczych /po dokonaniu konsultacji/.  

Poprosił o wnikliwe dokonanie analizy społecznej co do limitów i przedziału czasowego. 

Salę obrad opuścił radny A. Adamczyk. Ilość radnych obecnych na sali obrad-12. 

Radna A. Grzyb – czy w ustawie jest określone minimum odległości? 

Pełnomocnik p. R. Bartosik – w ustawie nie ma nic o odległości. 

 

Pełnomocnik R. Bartosik uzasadnił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,  Przeciwdziałania 

Narkomanii i zwalczania następstw zdrowotnych używania wyrobów tytoniowych i wyrobów 

powiązanych w Gminie Kobylanka na rok 2018  , zał. nr 18: 

 

„W związku z art. 4¹ ust.2 ustawy z dnia 26 października 1982 o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który nakazuje uchwalanie corocznie Gmin-

nego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania 

Narkomanii       i zwalczania następstw zdrowotnych używania wyrobów tytoniowych i wy-

robów powiązanych przez Radę Gminy, uznaję za zasadne jej uchwalenie przez Radę Gminy 

Kobylanka.” 

Pełnomocnik Wójt p. R. Bartosik – program składa się z trzech bloków: 

Zadanie 1. 

W zakresie realizacji Krajowego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Kobylan-

ka. 

W zakresie działań informacyjnych i edukacyjnych: 

W zakresie rozwoju kompetencji kadr: 
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W zakresie profilaktyki: 

W zakresie zwiększenia dostępności do opieki zdrowotnej: 

W zakresie monitorowania sytuacji epidemiologicznej: 

Zadanie 2. 

W zakresie realizacji Krajowego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoho-

lowych. 

W zakresie promocji zdrowia: 

W zakresie profilaktyki: 

W zakresie redukcji szkód, rehabilitacji zdrowotnej, społecznej i zawodowej: 

Zadanie 3. 

W zakresie realizacji Programu zwalczania następstw zdrowotnych używania wyrobów tyto-

niowych i wyrobów powiązanych – działania informacyjno – edukacyjne i profilaktyczne: 

Przewodniczący Rady Gminy – czy były robione badania, co to są za dzieci? Jaki był naj-

młodszy przypadek? 

Pełnomocnik p. Bartosik – będzie robione badanie. Nie dotyczy to tylko dzieci z rodzin pato-

logicznych. Są to dzieci z rodzin dysfunkcyjnych. Były dzieci z I klasy Gimnazjum i z klasy 

V.  

Jest organizowany obóz terapeutyczny dla 20 osób. Przyjęcia są przez kierownika GOPS. 

Program jest adresowany do rodzin a nie do osób pijących. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji  ds. Społecznych  J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Twoja Gmina Kobylanka” K. Kleinowski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Radna A. Grzyb – mamy naszego członka komisji - dot. odnośnie szkolenia p. Biernacika. 

Pełnomocnik p. R. Bartosik poinformował, że jest nowym członkiem komisji. Wszystkie 

szkolenia są finansowane ze środków alkoholowych.  

Radna A. Grzyb – ile posiedzeń  jest zaplanowanych ? 

Pełnomocnik p. R. Bartosik – zależy od złożonych wniosków przez przedsiębiorców. Średnio 

rocznie było  12-17 posiedzeń. 

Rada Gminy w obecności 12  radnych podjęła jednogłośnie  uchwałę - uchwała nr  XL/283/18 

w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych,  Przeciwdziałania Narkomanii  i zwalczania następstw zdrowotnych używania 

wyrobów tytoniowych i wyrobów powiązanych w Gminie Kobylanka na rok 2018 – zał.         

nr  19 /głosowanie imienne – zał. nr  20/. Uchwała została podjęta.  
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych      

i niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych 

przez osoby fizyczne    i osoby prawne na terenie Gminy Kobylanka,  a także trybu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – projekt nr 14/18. 

Wójt poinformowała, że są podjęte wątpliwości do uchwały Nr XXXIX/277/18 Rady Gminy 

Kobylanka z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dota-

cji dla niepublicznych przedszkoli oraz niepublicznych innych form wychowania przedszkol-

nego prowadzonych przez osoby fizyczne    i osoby prawne a także przedszkola publicznego 

prowadzonego przez inny organ niż jednostka samorządu terytorialnego  na terenie Gminy 

Kobylanka oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, a my 

chcemy wyprzedzić i podejmujemy uchwałę z zarzutami przedstawionymi w piśmie z RIO. 

Uzasadnienie projektu uchwały, zał. nr 21: 

„Z dniem 01 stycznia 2018 r. weszła w życie ustawa o finansowaniu zadań oświato-

wych (Dz. U. z 2017 r. poz. 2203). Zgodnie z art. 38 ust. 1 powyższej ustawy organ stanowią-

cy jednostki samorządu terytorialnego ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji oraz tryb 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, 

które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, 

termin przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym wspomaganiem rozwoju, 

uczniów lub uczestników zajęć rewalidacyjno – wychowawczych oraz termin i sposób rozli-

czenia wykorzystania dotacji. 

Z dniem wejścia w życie ustawy o finansowaniu zadań oświatowych wygasła podstawa 

prawna na mocy której zostały podjęte uchwały: Uchwała nr  XXVII/185/16 Rady Gminy 

Kobylanka z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie określenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz niepublicznych innych form wychowania przed-

szkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne na terenie Gminy Kobylan-

ka oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania  (Dz. Urz. Woj.   

z 2017 r. poz. 297) oraz Uchwała  nr XXVII/184/16 Rady Gminy Kobylanka  z dnia 29 grud-

nia 2016 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych przedszkoli oraz 

innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez inny   niż jednostka samorzą-

du terytorialnego organ oraz trybu i zakresu przeprowadzania kontroli prawidłowości wyko-

rzystania otrzymanej dotacji (Dz. Urz. Woj. z 2017 r. poz. 298). 

Uchylenie podstawy prawnej dla wydania uchwały oznacza utratę mocy obowiązują-

cej uchwały. W danym przypadku utrata mocy obowiązujących uchwał nastąpił    z dniem      

1 stycznia 2018 roku. Projekt uchwały sporządzony na podstawie art. 38    ust. 1 ustawy z 

dnia  27 października 2017 roku, o finansowaniu oświaty, zgodnie z którym organ stanowiący 

jednostki samorządu terytorialnego ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji oraz tryb prze-

prowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania,    W stosunku do poprzed-

niego brzmienia uchwał dokonano zmian porządkowych ujednolicających ich treść     w jed-

nej uchwale, natomiast ogólne zapisy dotyczące trybu przekazywania dotacji i jej rozliczania 

pozostają bez zmian. Zmieniony został również załącznik nr 2 do uchwały  w którym zgodnie 

z art. 38 ust. 2 umieszczono miejsce na dane osobowe uczniów, które gmina jako organ dotu-
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jący może przetwarzać. 

W uchwale nie powtarza się przepisów ustaw oraz przepisów innych aktów norma-

tywnych. W związku z tym nie zostały zapisane podstawy obliczania dotacji oraz zasady jej 

wstrzymywania – z uwagi na to, że ww. regulacje są bezpośrednio wskazane  w ustawie           

o finansowaniu zadań oświatowych. 

W związku z powyższym wnoszę o podjęcie niniejszej uchwały.”  

Radna A. Grzyb -  wysokość dotacji – czy w poprzedniej uchwale była ujęta stawka. 

Wójt – stawka nie wynika z uchwały. Stawka zależy od  Starego Czarnowa. Przedszkola są 

obciążone od początku roku. Trzy przedszkola mają nadpłaty. Przedszkola otrzymały decyzje 

z racji dokonanej nadpłaty.  

Sale obrad opuściła radna J. Kisielewska. Ilość radnych obecnych na sali obrad-11. 

Rada Gminy w obecności 11 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała nr  XL/284/18 

w sprawie  ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych      i niepublicznych 

przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby 

fizyczne    i osoby prawne na terenie Gminy Kobylanka,  a także trybu kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania – zał. nr  22 /głosowanie imienne – zał. nr  23/. Uchwała została 

podjęta.  

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie tablicy upamiętniającej lekarza medycyny Józefa Greleckiego –

projekt nr 15/18. 

Radna G. Kłos przedstawił projekt uchwały, który został  podpisany przez grupę radnych: 

radną A. Grzyb, radnego G. Kłosa, radnego K. Kleinowskiego, radnego A. Adamczyka, radną 

A. Nelke i radną Cz. Grabowską  – zał. 24. 

Na posiedzenie obrad przybyła radna J. Kisielewska. Ilość radnych biorących udział w posie-

dzeniu – 12. 

Uzasadnienie do projektu uchwały: 

„Doktor Józef Grelecki w 1959 roku rozpoczął pracę w Ośrodku Zdrowia w Kobylance. 

Pierwszy Ośrodek Zdrowia w Kobylance mieścił się w starym budynku przy ulicy Chrobrego 

i w tamtych latach już nie spełniał wymagań i potrzeb w zakresie usług medycznych. Dzięki 

staraniom i determinacji  doktora Józefa Greleckiego powstał nowy obiekt Ośrodka Zdrowia., 

którego budowę zakończono w 1974 roku. Oprócz obowiązków lekarza udzielał się społecz-

nie, pełniąc wiele funkcji. Przez  trzy kadencje był radnym Rady Powiatu. Brał czynny udział 

w pracach komisji na rzecz poprawy stanu zdrowia i organizacji  służby medycznej.  Jednak 

najbliżej jego sercu były sprawy związane z Gminą Kobylanka i jego mieszkańcami. Doktor 

Józef Grelecki to lekarz z prawdziwego powołania jakich dzisiaj  niestety mało. Dla sowich 

pacjentów  był na każde „zawołanie”. Zawsze odnosił się z wielką troską. Zdarzało się, że 

wyjeżdżał na wezwania pacjentów o każdej porze dnia i nocy. 

Był człowiekiem o wielu zainteresowaniach ale przede wszystkim był popularyzatorem 

zdrowego odżywiania i aktywnego trybu życia. 
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Rada Gminy Kobylanka niniejszym pragnie uczcić  pamięć zmarłego Józefa Greleckiego po-

przez umieszczenie tablicy pamiątkowej na fasadzie Ośrodka Zdrowia w Kobylance.” 

Radna J. Kisielewska – poinformowała, że odnośnie dopisku „Mieszkańcy” są różne opinie. 

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że została złożona opinia komisji ds. społecz-

nych w której p. wójt został zobligowany o wykonanie tej tablicy. Projekt zostanie przedsta-

wiony do zaakceptowania przez radnych i rodzinę. 

Radna A. Grzyb – poinformowała, że  to co p. Kłos przedstawił i rozmawiał z rodziną dr. J. 

Greleckiego i dopisanie „Mieszkańcy” jest na miejscu. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych p. J. Kisielewska – przedstawiła opinię komisji. 

Radny G. Kłos – wnioskuje, aby do zapisu dokonać dopisek: „Mieszkańcy”. 

Wniosek radnego G. Kłosa dot. dokonania dopisku: „Mieszkańcy” został przyjęty jednogło-

śnie w obecności 12 radnych. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała nr  XL/285/18 

w sprawie  tablicy upamiętniającej lekarza medycyny Józefa Greleckiego – zał. nr  25 

/głosowanie imienne – zał. nr  26/. Uchwała została podjęta.  

 

Ad. 12 

Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

Odpowiedzi udzielił wójt: 

Radny Z. Drohomirecki  

– dotyczy drogi powiatowej – są chętni do partycypacji kosztów dot. wyrównywania pobo-

czy.  Proszę o kontakt z Zarządem Dróg Powiatowych . Spraw przepustów na rowach. 

Odp. : Informację jaką otrzymałem wczoraj od p. Bączkowskiego z Dróg Powiatowych jest 

decyzja pozytywna.  Proszę podziękować wykonawcy czynu społecznego. 

Radna A. Grzyb  

- dotyczy rozbudowy SP Kobylanka – kiedy przetarg na rozbudowę? 

Odp. : W tej chwili wybieramy inspektora nadzoru, do końca marca treść specyfikacji, po 

marcu idzie informacja na BIP, ok. dwa miesiące. Około miesiąca  kwietnia - maja jeżeli nie 

będzie protestów. 

- dotyczy ul. B. Chrobrego / Boczna – o jaką drogę chodzi i kto jest właścicielem? 

Odp. : Nazwa drogi Boczna została utworzona do celów roboczych. Działka nr 226, o dł. 144 

m,  627 m2  . Działa jest  własnością Gminy.  

- dotyczy cmentarza w Kobylance – jakie są wyniki georadara? 

Odp. : Badanie odbyło się, czekamy do 28.02.2018 r. na ekspertyzę. 

- zgodnie z rejestrem  umów na 2018 r. poz. 6 dotyczy odzyskanie podatku VAT – kwota  

2000 zł – tam są kwoty inne, czy to jest suma? 

Odp. udzielił skarbnik – tam są w rejestrze przeniesione dane z roku umownych czyli kwota 

przewidywana w wysokości 2 000 zł ale warunki umowy mówią o 200 zł/godz. pracy eksper-

ta za analizy zlecone przez urząd i zaakceptowane i 20% od odzyskanych kwot podatku VAT. 

To jest suma zgodnie z warunkami umowy. 

Radna A. Grzyb – ile jest za tamten rok? 

Skarbnik – sprawdzę, oddzielnie VAT. 

Radny G. Kłos – kto zwrócił się personalnie do p. wójta o wykonanie alei spacerowej i o wóz 

bojowy? 

Odp. : Oczekiwania naszych mieszkańców. 
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Ad. 13 

Wolne wnioski i informacje. 

Radny G. Kłos – poinformował, że były ustalenia wstępne dotyczące wystąpień radnych     

dotyczących obszaru tematycznego. Jeżeli chodzi o informacje p. wójta nie zadajemy pytań 

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że jeżeli są pracownicy to wcześniej          

przedstawiają informacje - to można zadawać pytania, bo szkoda trzymać ich całą sesję.  Dla-

tego nie pozwoliłem zadawać pytań dot. pkt. 3. 

Radna J. Kisielewska poinformowała, że jest problem  z wyjazdem z Osiedle Kwiatowego        

i ze studzienką o czym zgłaszają mieszkańcy. Wiem, że dzisiaj był pracownik. Proszę             

o interwencję w tym temacie. 

 

Ad. 14 

Zamknięcie obrad.           

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 13.15 zamknął 

obrady XL sesji Rady Gminy Kobylanka.  

 

Protokołowała:  

Joanna Baszak      

 Przewodniczący Rady Gminy  

 

      Mariusz Ilnicki 

 

 

 

 


